
In eerste plaats willen wij de commissie complimenteren met het feit dat zij in korte tijd in 

staat is gebleken een doorwrocht document op te stellen dat geen inhoudelijk commentaar 

meer behoeft omdat het bestuur de inhoud geheel onderschrijft. Goed onderkend is wat het 

vertrekpunt is geweest en waar de vereniging thans staat en de taken c.q. uitdagingen 

waarvoor het bestuur zich nog gesteld ziet. De door de commissie gestelde verbeterpunten 

is/wordt daarbij zo nodig als vertrekpunt genomen. De door de commissie geïnventariseerde 

verbeterpunten aangedragen door de bewoners zijn uiteraard subjectief van aard waartegen 

het bestuur het nodige inhoudelijk kan opmerken. Het bestuur beperkt zich echter door de 

conclusie van de visitatiecommissie over te nemen dat aan de communicatie richting 

bewoners wel een en ander verbeterd kan worden. Hieraan wordt een grote mate van 

opportuniteit gegeven. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Ben van Drueten, voorzitter bestuur 

 


